



le français suit

Question & Answer 001

Question:

As this proposal requires the coordination of efforts of multiple resources, some of whom may be away on winter vacation, we would like to request an extension of one week so that we have ample time to prepare a quality submission.

Answer:

The CRTC will not extend the closing date due to operational requirements.

Question et Réponse 001

Question :

Comme cette proposition nécessite la coordination des efforts de plusieurs ressources, dont certaines peuvent être en vacances d'hiver, nous aimerions demander une prolongation d'une semaine afin d'avoir suffisamment de temps pour préparer une soumission de qualité.

Réponse :

Le CRTC ne prolongera pas la date de clôture en raison d'exigence opérationnelles.

English precedes

Question & Answer 002

Question:

Due to the upcoming provincial stat holiday, many employees and consultants are not available to support the preparation of a response to this solicitation. As well, there are several Federal solicitations for multiple resources with similar deadlines currently open. To ensure the Crown receives the quality it requires, we respectfully request a 1 week extension to March 7th.

Answer:

The CRTC will not extend the closing date due to operational requirements.

Question et Réponse 002

Question

En raison du jour férié provincial à venir, de nombreux employés et consultants ne sont pas disponibles pour soutenir la préparation d'une réponse à cette sollicitation. De plus, plusieurs sollicitations fédérales pour plusieurs ressources avec des détails similaires sont actuellement ouvertes. Pour garantir que la Couronne reçoive la qualité dont elle a besoin, nous demandons respectueusement une prolongation d'une semaine jusqu'au 7 mars.

Réponse

Le CRTC ne prolongera pas la date de clôture en raison d'exigence opérationnelles.